

ဆု DeKalb ဒီထံင်ကွိုကီရ်ဟိုင်ကဝီ ဟံင်ဖိယိဖိတဖင်အအိင်.

ယမ့ာ် DeKalb ဒီထံင်ကွိုကီရ်ဟိုင်ကဝီ အပုယဆုရဲင်ကျဲတော်, Mrs. Cheryl Watson-Harris လီ.

ယဆုမုာ်လာ်လာ် နဆီလီပာ်လီသးန့ာ်လံလာ် နံင်အသီအပူလံန့ာ်လီ. တာ်ဘျူးဒိုင်မးလာ် နအိင်ဒီးတာ်သးစွံကတုး, တာ်မတော် လာ်အဆုင်, တာ်သးစူး, ဒီးတာ်သးခုတလ့ာ်လာ် ကနဲင်ကျဲလာ်ပဖိတဖင်အဂီၢ်အယိန့ာ်လီ. ပပုယမတော်ဖိ, ဖိသုင်, ဒီးအဟံင်ဖိယိ ဖိတဖင် အတာ်အိင်ဆုင်အိင်ချွဒီးအတာ်ပုဖျဲးတဖင်န့ာ် ကမ့ာ်ဒီးဒေတာ် တာ်မအရူဒိုင်ကတော်လာ်ပဂီၢ်န့ာ်လီ.

ဖဲတာ်ကုင်ဘင်ကုင်သ့ကမံးတံာ်မိာ်ပုၢ်အတာ်အိင်ဖိုင်လာ် တာ်မအီလာ်မနကော်, လါယနူအါရဲ ၁၁, ၂၀၂၁ န့ာ်, ယနီလီ. ဝဲဘင်လာ် ပသုးယံထီင်ပတာ်ဆာကတီလာ် ဖိသုင်တဖင် ကက့ထီင်ကဒါက့ကွိုအဂီၢ်န့ာ်လီ. ကွိုဖိတဖင် တက့ထီင်ကဒါက့ ကွိုလာ် တာ်သိုင်လိဗာ်သကိးဗဲာ်ဖဲလာ်ယနူအါရဲ ၁၉ သီဒ်တာ်ရဲင်ကျဲတော်အီလာ်ညါလာ်ဘင်န့ာ်လီ. ကွိုအပုယမတော်ဖိ တဖင်ကဆဲးအိင်ဒီးတာ်ပညိုင်ဒီးမတော်ဘင်ထွဲ တာ်မကဲထီင်လိင်ထီင် တာ်ကတဲာ်ကတီသးလာ်ကွိုအဂီၢ် မ့တမ့ာ် တာ်မဖုံထီင် တာ်အိင်သးတာ်မရဲင်ကျဲခိုင်သ့တဖင်လာ်အမ့ာ် CDC တာ်နဲင်ကျဲတဖင်လာ် ကမၤစၢတော်လာ် တာ်ကမၤစၢလီတော်ဘင်ယိုင်ဒီး COVID 19 အတာ်ရလီသးအဂီၢ်န့ာ်လီ.

တာ်လာ်ပာ်အီလာ်အမ့ာ် တာ်အရူဒိုင်ကတော်ခဲအံၤ, ဒ်အမ့ာ်တော်အရူဒိုင်ထီဘိအသိးန့ာ်မ့ာ်ဝဲ, တာ်အိင်ဒီးတာ်ဒီသုင်ဒီသးလာ် တာ်လူပိာ်မထွဲတာ်ဒီး တာ်ကအိင်ဒီးတာ်မဘင်လိာ်ဘင်စးန့ာ်တာ်ဒီးအိင်ဒီးတာ်သးစူးန့ာ်လီ.

တာ်ဆာတဲာ်လာ် တာ်ကအိးထီင်ကဒါက့ ပကွိုအတာ်သုင်ထီင်တဖင်လာ် ကွိုဖိတဖင်အဂီၢ်န့ာ် မ့ာ်တာ်ဆာတဲာ်လာ်အကီဒီး ယမၤလီ. တံာ်န့ာ်လာ် ပမတော်အဂ့ၤကတော်ဒ်ပတာ်ဖိကမီအိင်အသိးတသ့ဖဲအသ့လာ် ကအိးထီင်ကဒါက့တော်အဂီၢ်လီ. ပကမၤအီ ဒေထဲပလီတံာ်လာ် ပကွိုဖိဒီးပုယမတော်ဖိတဖင် မ့ာ်အိင်ဒီးတာ်ပုဖျဲးအခါန့ာ်လီ. လာ်ပတာ်သ့တာ်ဘင်လာ် ကက့ထွဲတာ်မ ရဲင်ကျဲခိသ့လာ် ကမၤဖုံထီင်တာ်အိင်သးတဖင်အမဲာ်ညါ, တာ်အိင်ဒီးတာ်ဆါအယုင်တဖင်န့ာ်မ့ာ်စ့ာ်ကီး နိုင်ထီင်အကတခါလာ် ပဆိကမိင်ယုာ်အီဖဲပမတော်ဆာတဲာ်အကျိအကျဲအခါန့ာ်လီ. ဒ် CDC အတာ်နဲင်ကျဲအိင်အသိး, တာ်အိင်ဒီးတာ်ဆါဘင်ရဲာ် အယုာ် ၁၀ မျးကယု မ့တမ့ာ် အါန့ာ်အန့ာ် ကဒုးအိင်ထီင် တာ်ဘင်ယိုင်အါလာ် တာ်ဆါကဘင်ကဲာ်အဂီၢ်န့ာ်လီ. ဖဲမ့ာ်တနံန့ာ်, DeKalb အတာ်အိင်ဒီးတာ်ဆါအယုာ်န့ာ်မ့ာ်ဝဲ ၁၄.၇ မျးကယုန့ာ်လီ.

ဖဲတာ်လာ်တော်လာ်ဟးလာ်ကွိုလာ် အပူကွိုခံန့ာ်, ယသးခုလာ် ယထံင်ဘင်ကွိုသရဲာ်အါဂါလာ် ဖဲက့ထီင်ကဒါက့ကွိုသ့န့ာ်လီ. အဝဲသ့ာ်ဟ်ဖျါထီင်အတာ်ဟ့ာ်လီသးလာ် ပပုယကွိုဖိတဖင်အဂီၢ်ဒီး အိင်ဒီးတာ်သုင်ပိာ်သးဝးလာ် ကဖဲက့ကဒါကက့အု တာ်သုင်ထီင်တဖင်န့ာ်လီ. ယဟ်ဖျါထီင်ယတာ်စံးဘျူးတသ့လာ်ပုၤပုၤလာ် အဝဲသ့ာ်အတာ်ဟ့ာ်လီသးလာ် DCSD အယိဘင် န့ာ်လီ. အါန့ာ်အန့ာ်, ပဆဲးဆိုင်ထွဲမၤစၢကွိုသရဲာ်တဖင်ဒီးကွိုအပုယမတော်ဖိတဖင်လာ် ပတံထီင်တာ်လာ်တာ်ကကွိုကပာ် က့တော်ခိဖျိတာ်ကီတာ်ခဲတဖင်အယိစ့ာ်ကီးန့ာ်လီ.

ဒ်ပအိင်ကတဲာ်ကတီသးလာ် ပကက့ကဒါက့အု တာ်သိုင်လိတာ်လာ်ဗဲာ်သကိးဗဲာ်လာ်ခါဆုညါန့ာ်, ပပုယမသကိးတာ်ကရူဖိ ကဆဲးမတော်လာ် ကသမံသမိးကွို ကွိုအတာ်အိင်ကတဲာ်ကတီအသး, လာ်အပုၤယုာ်ဒီးတာ်သမံသမိးကွိုတာ်-

- နီၢ်ကစာ်တာ်ဒီသအတာ်ပိးတာ်လီ (PPE) ဒီးတာ်မကဆိတာ်ပိးလိတဖင်
- တာ်နီလီ တာ်မကဆိတာ်အပိးအလိတဖင်ဒီးတာ်မအကျိအကွာ်တဖင်
- တာ်ဟ်လီတာ်လီတာ်ကျဲလာ် တာ်အိင်စိစူးယံလိာ်သးဒီး တာ်ရဲင်ကျဲတာ်လီတာ်ကျဲ
- တာ်မန့ာ်စူးကါထံ
- တာ်ဟ့ာ်ထံအကျိအကွဲဒီး HVAC အကျိအကွဲတဖင်

